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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Ing. Bulla: 
Interpelácia sa týka projektu „Jednoduchých pozemkových úprav“. Už pri prvom rozpočte, 
vašom rozpočte mesta na rok 2015 som kritizoval, že v otázkach bývania tam boli na ten rok 
aj na ďalšie roky samé nuly. Za dva roky sa v podstate v otázke bývania v tomto meste 
neurobilo nič a to hovorím o otázke bývania jednak  komplexne bytovej výstavby, jednak 
individuálnej bytovej výstavby. Sám som prišiel s iniciatívou, aby mesto začalo pracovať na 
projekte Jednoduchých pozemkových úprav. V roku 2015 na to boli v rozpočte mesta 
vyčlenené peniaze, aspoň na začatie celého procesu. V tomto roku máme ešte aj v tom 
poslednom návrhu v opatrení č. 6, teda Rozpočtovej zmeny č. 6 ešte stále tam figuruje takmer 
32 tis. eur. Napriek tomu neboli urobené kroky, ktoré by ďalej viedli k tomu, aby sa ten 
projekt začal. V roku 2015 som urobil iniciatívne videoprojekciu hodinu trvajúcu pre vedenie 
mesta, aby malo predstavu o tom, čo jednoduché pozemkové úpravy sú. Zúčastnili sa toho 
vedúci predstavitelia mesta, rok sa neurobilo nič. Po roku Ing. Sabaková začala robiť prvé 
kroky, to bolo v lete tohto roku. V spolupráci s ňou som zorganizoval stretnutie 
s pozemkovým odborom, kde sa dohodla možná budúca súčinnosť, urobili sa kroky na 
katastri, opravili sa niektoré chyby, ktoré boli v katastrálnych dátach, aby ten projekt mohol 
začať. Odkedy Ing. Sabaková odišla, odišli s ňou aj jednoduché pozemkové úpravy niekam do 
Chlmca. V návrhu investícií na ďalšie roky som sa dočítal so zhrozením, že s jednoduchými 
pozemkovými úpravami so začiatkom sa počíta v roku 2018. Som zhrozený, prečo je to tak. 
Pokiaľ som sa tomu venoval, mesto robilo nejaké kroky, ako náhle som sa tomu prestal 
venovať, nerobil nikto nič, odložilo sa to na ďalší rok. Celý proces jednoduchých 
pozemkových úprav bude trvať dva roky. Odložili ste to opäť niekam do nenávratna. 
Nerozumiem, absolútne nerozumiem prečo. Ako chcete riešiť v meste individuálnu bytovú 
výstavbu bez jednoduchých pozemkových úprav. Ja som sa vám to snažil   minulého roku 
vysvetliť, mal som dojem, že na tej prezentácii ste to pochopili všetci, ale zdá sa, že nie.  
 
Ing. Timečko: 
Čo sa týka projektu Jednoduchých pozemkových úprav, je v štádiu rozpracovanosti 
a potrebujeme ho ešte predebatovať na komisiách výstavby. Vy, pán poslanec ste chýbali, ja 
som si považoval za bezpredmetné to riešiť bez vás, keďže vy ste už na tom začali pracovať. 
To znamená, na najbližšej komisii výstavby toto začneme prejednavať.  
 
Ing. Bulla: 
Ale prečo je to zaradené na rok 2018? Prečo tam ideme vyrobiť rok pauzu? 
 
Ing. Timečko: 
No, neviem v akom je to štádiu. Tá pauza nemusí byť, šak v podstate rozpočet je živá vec. To 
znamená pokiaľ budú finančné prostriedky v rozpočte, tento celý problém sa bude riešiť.  
 
Ing. Bulla: 
Dvakrát sa nepodarilo minúť 32 tisíc, aspoň na začatie tohto procesu. Dvakrát sa to zruší, 
tohto roku opäť tie peniaze nebudú vyčerpané. Na budúci rok ich tam dáme opäť. Opäť to 
nebude vyčerpané? 



Ing. Timečko: 
Ja si myslím, že to bude vyčerpané.  
 
Ing. Bulla: 
No ja dúfam, že sa to konečne podarí začať. 
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